



**Nevena Vuksanović** Невена Вуксановић  
Serbien/Serbia

"Ich wurde 1988 in Belgrad, Serbien, geboren. Nach der dritten Klasse im Gymnasium hatte ich parallel privaten Unterricht in Malerei und Zeichnung. Ich hatte die Schule für Grafikdesign schon fast beendet, als mein Professor mein Talent für Bildhauerei nur zwei Monate vor dem Abschluss entdeckte. 2007 schrieb ich mich an der Universität der Künste in Belgrad für die Bildhauerklasse ein und beendete mein Masterstudium in der Klasse von Prof. Mrdjan Bajic 2012. Ich bin dreimal von der Kommune Savski Venac in Belgrad mit dem Skulpturenpreis ausgezeichnet worden (2009/10/11)."

"I was born in Belgrade, Serbia, in 1988. After my third grade in high school I attended private lessons in painting and drawing at the same time. I nearly completed the high school for graphic design when my professor discovered my talent for sculpture just two months before leaving. In 2007 I enrolled at the University of Arts in Belgrade, department of sculpture, and finished my master studies in the class of Prof. Mrdjan Bajic in 2012. I won three times the award for "Sculpture in Material" of the municipality of Savski Venac in Belgrade (2009/10/11)."



**Gepard**, 2008, Draht, Wolle, 120xx120x200 cm  
**Cheetah**, 2008, wire, wool, 120x120x200 cm